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Α  Π  Ο  Σ  Π  Α  Σ  Μ  Α

Από το πρακτικό 11/2017  Συνεδρίασης ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ

Σήμερα  την   26-07-2017, ημέρα  Τετάρτη και  ώρα  19.00,  το  Δημοτικό  Συμβούλιο 
συνήλθε σε δημόσια συνεδρίαση στο Δημοτικό Κατάστημα, σύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 67 παρ. 4 του Ν. 3852/2010, ύστερα από την αριθμ. Πρωτ. 21311/20-07-2017 
πρόσκληση  του  Προέδρου  Δ.Σ.  κ.  Κοσμά  Κορωναίου,  η  οποία  δημοσιεύτηκε   στην 
ιστοσελίδα  του  Δήμου  και  επιδόθηκε  με  αποδεικτικό  επίδοσης  στους  δημοτικούς 
συμβούλους, για συζήτηση και λήψη αποφάσεων στα θέματα της Ημερήσιας Διάταξης.
Ο Δήμαρχος κ. Χρήστος Μπαΐλης είναι παρών. 

    
 ΘΕΜΑ: «Τροποποίηση τεχνικού προγράμματος έτους 2017».

Κατά την έναρξη της συνεδρίασης ο Πρόεδρος διαπίστωσε  ότι σε σύνολο 33 δημοτικών 
συμβούλων  ήταν:
                            Π Α Ρ Ο Ν Τ Ε Σ                                            Α Π Ο Ν Τ Ε Σ  

1. Κορωναίος Κοσμάς              12.Συγκούνας Ευάγγελος        1.Πανταζής Νικόλαος
2. Πιπιλίδης  Λάζαρος              13.Αυδίκος Δημήτριος             2.Βαρτελάτου Στυλιανή
3. Ροπόκης Ευάγγελος             14.Φραγκούλης Γεώργιος        3.Κατσαούνος Θεόδωρος
4. Γιαννουλάτος Ευάγγελος      15.Παππάς Δημήτριος             4.Αναγνώστου Νικόλαος
5. Καζάκου Παρθενία              16.Δαρδαμάνης Ιωάννης          5.Κακιούζης Χαράλαμπος
6. Ντίτσος Γεράσιμος               17.Βαρέλας Χρήστος               6.Κατσιπανέλης Δημήτριος 
7. Σαραμπασίνας Παύλος         18.Κατέρης Κωνσταντίνος        7.Τσούτσης Χρήστος
8. Ματέρης Κωνσταντίνος         19.Κωστούλας Βασίλειος         8.Κλάπας Μιλτιάδης – Ηλίας 
9. Νέσσερης Χρήστος               20.Νόβας Ιωάννης–Ταξιάρχης  9.Καλλίνικος Διονύσιος     
10.Κώτσης Δημήτριος               21.Σπυράκος Ιωσήφ               10.Τσόγκα Ελένη
11.Αγγέλη–Παπαϊωαννίδου Ελ. 22.Νίτσας Γεώργιος                  11.Παπαδιώτης Γεώργιος 

Κατά  την  διάρκεια  της  συνεδρίασης  και  πριν  την  συζήτηση  του  παρόντος  θέματος, 
προσήλθαν οι κ.κ. Κατσαούνος ,Πανταζής, Παπαδιώτης και η κα Τσόγκα.

Στην συνεδρίαση παρευρέθηκε και ο κος  Μπόμπορης Σταύρος, υπάλληλος του Δήμου 
Πρέβεζας , για την τήρηση των πρακτικών. 

Αριθ. Θέματος     :                  2ο          

Αριθ. Απόφασης :             301/2017
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Αφού διαπιστώθηκε απαρτία, ο πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και στην 
συνέχεια έθεσε υπόψη των μελών του Δημοτικού Συμβουλίου, την εισήγηση της Δ/νσης 
Τεχνικών Υπηρεσιών, Δήμου Πρέβεζας (αρμόδιος  κ. Χατζηγιάννης ),που έχει ως εξής:
<<Έχοντας υπόψη:

 Το άρθρο 208 του Δημοτικού και Κοινοτικού Κώδικα (Ν.3463/06), σύμφωνα με το  
οποίο  δεν  επιτρέπεται  η  εκτέλεση  έργου  που  δεν  περιλαμβάνεται  στο  ετήσιο  
τεχνικό πρόγραμμα. 

 Την  υπ’  αριθμ.  539/2016  απόφαση  του  Δημοτικού  Συμβουλίου  με  την  οποία  
ψηφίστηκε το τεχνικό πρόγραμμα του Δήμου Πρέβεζας του έτους 2017. 

εισηγούμαστε

την τροποποίηση του τεχνικού προγράμματος έτους 2017,  ως κάτωθι:

Α/
Α

ΚΑ 
ΠΡΟΥΠ/ΣΜΟΥ

ΤΙΤΛΟΣ ARXIKO 
ΠΟΣΟ

ΠΡΟΤΕΙΝΟΜΕΝΟ 
ΠΟΣΟ ΧΡΗΜ/ΣΗ

ΧΩΡΟ-
ΘΕΤΗ-

ΣΗ
ΕΙ-

ΔΟΣ ΑΙΤΙΟΛΟΓΙΑ

1 02.30.7135.001 ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ ΞΥΛΙΑΣ ΓΙΑ 
ΕΠΙΣΚΕΥΕΣ ΣΤΗΝ ΔΕ ΠΡΕΒΕΖΑΣ 10.000,00 13 .000,00 ΙΔΙΑ ΕΣΟΔΑ

ΔΕ 
ΠΡΕΒΕΖ

ΑΣ

ΠΡΟ
ΜΗΘ
ΕΙΑ

Προσθήκη νέας προμήθεια για την κάλυψη των 
αναγκών του Δήμου Πρέβεζας, με βάση την αρ. 
113/2017 μελέτη της Δνσης ΤΥ

2 ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ ΣΩΛΗΝΩΣΕΩΝ ΣΤΟ 
ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΚΟΛΥΜΒΗΤΗΡΙΟ 
ΠΡΕΒΕΖΑΣ ΛΟΓΟ ΚΑΤΑΡΡΕΥΣΗΣ 
ΤΟΥ ΕΣΩΤΕΡΙΚΟΥ ΔΙΚΤΥΟΥ ΤΩΝ 
ΑΓΩΓΩΝ

0,00 7.000,00 ΙΔΙΑ ΕΣΟΔΑ
ΔΕ 

ΠΡΕΒΕΖ
ΑΣ

ΠΡΟ
ΜΗΘ
ΕΙΑ

Προσθήκη  νέας  κατεπείγουσας  προμήθειας 
σωληνώσεων  για  το  Δημοτικό  Κολυμβητήριο 
Πρέβεζας, με βάση την αρ. 451/2017 απόφαση 
κατεπείγουσας  ανάθεσης  από  την  οικονομική 
επιτροπή  του  Δήμου  Πρέβεζας  και  την  αρ. 
110/2017 μελέτη της Δνσης ΤΥ

3 ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ ΕΙΔΩΝ ΙΜΑΤΙΣΜΟΥ 
ΠΑΙΔΙΚΩΝ ΣΤΑΘΜΩΝ ΔΗΜΟΥ 
ΠΡΕΒΕΖΑΣ 0,00 5.200,00 ΙΔΙΑ ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΣ

ΠΡΟ
ΜΗΘ
ΕΙΑ

Προσθήκη νέας προμήθεια για τις ανάγκες των 
παιδικών  Σταθμών  με  βάση  το  αρ.  πρ. 
17925/19-6-2017  έγγραφο  της  Δνσης 
Κοινωνική  Προστασία  Παιδείας  Δια  Βίου 
Μάθησης–  Πολιτισμού  και  με  βάση  την  αρ 
5/2017 μελέτη της ιδίας Δνσης.

 >>

Ο  Πρόεδρος  έδωσε  τον  λόγο  στον   Δήμαρχο  και  στους  δημοτικούς  συμβούλους  να 
τοποθετηθούν  επί του θέματος, όπως αναλυτικά προκύπτει από τα απομαγνητοφωνημένα 
πρακτικά της παρούσας.

ΝΟΒΑΣ: Δεν το ψηφίζουμε με βάση ένα πολιτικό σκεπτικό, δεν έχουμε ένσταση ούτε στα 
έργα ούτε στη σκοπιμότητά τους. 

ΠΑΠΠΑΣ:   Το ΑΣΥΠ το πρώτο σκέλος  περί  ξυλείας  δεν το ψηφίζει,  αυτή την στιγμή 
ψηφίζει τα άλλα δύο και όταν θα έρθει γραπτά η πρόταση στο επόμενο συμβούλιο στον 
προϋπολογισμό αναλυτικά, (ξέρω η ξυλεία είναι ακριβή) την ποσότητα την ποιότητα του 
ξύλου,για που θα περπατήσει και  θα πάει, τότε θα το ψηφίσουμε.

ΝΙΤΣΑΣ: Κύριε Πρόεδρε αγαπητοί συνάδελφοι βλέπουμε συνέχεια τροποποιήσεις Τεχνικού 
Προγράμματος ,βέβαια εγώ δεν έχω ψηφίσει το Τεχνικό Πρόγραμμα που καταθέσατε  στην 
αρχή του έτους γιατί πίστευα ότι είναι ένα σχέδιο επιχάρτου, θα φέρνατε πάρα πολλές 
τροποποιήσεις μερικές φορές βάση των αναγκών αλλά πολλές φορές βάση σκοπιμοτήτων. 
Ακούσαμε  διάφορες  ερωτήσεις  και  πολλά  ερωτηματικά  και  σε  αυτές  τις  μικρές  δύο 
τροποποιήσεις  ,πράγματι  γίνονται  διάφορες  ενέργειες   που αφήνουν σκιές  κατάτμησης 
όσων  αφορά  τις  διαδικασίες  δράσεως  του  Τεχνικού  Προγράμματος  και  διάφορων 
εργασιών. Μπορούμε να πούμε ότι αν κάποιος αρχίσει και ψάχνει δραστηριότητες  όσον 
αφορά π.χ κολυμβητήριο ,έχουμε μία επένδυση που πρέπει να κάνουμε  όσoν αφορά τις 
σωληνώσεις  ,αλήθεια τα τελευταία 4,5 -5,5 χρόνια  που είστε στη Δημοτική Αρχή ,πόσα 
χρήματα έχετε δαπανήσει  για  σωληνώσεις  αυτού του κολυμβητηρίου ή επεμβάσεις  για 
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αυτό το κολυμβητήριο;  Θα δούμε αγαπητοί συνάδελφοι ότι ενδεχομένως θα μπορούσαμε 
να είχαμε κατασκευάσει ένα μικρότερης κλίμακας αλλά ένα νέο κολυμβητήριο,επεμβάσεις 
από εδώ επεμβάσεις από εκεί ,με διάφορες δικές μου ενστάσεις για το πώς γίνονται αυτά 
τα  έργα  ,προμήθεια  ξυλείας  και  επισκευές  ,ακούσαμε   70.000,00  €  είναι  πάρα πολλά 
χρήματα  που  θα  μπορούσαμε  με  ένα  οργανωμένο  σχέδιο  δράσης   και  καταθέτοντας 
συγκεκριμένες προτάσεις  να αποδίδαμε πολύ περισσότερο έργο για τους πολίτες . Άρα με 
αυτές τις  μικρές  σκέψεις  καταλήγω ότι  ορθώς δεν ψήφισα το Τεχνικό Πρόγραμμα και 
ορθώς δεν θα ψηφίσω ,θα καταψηφίσω την τροποποίηση Τεχνικού Προγράμματος.

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος  ζήτησε από τα μέλη του Δ.Σ.  να αποφασίσουν σχετικά.
………………………………………………………………………………………………….....................................
Αφού έγινε διαλογική συζήτηση και το δημοτικό συμβούλιο έλαβε υπόψη του:

 την εισήγηση της υπηρεσίας,
 την αριθμ.  539/2016 (ΑΔΑ:6Θ3ΠΩΞΧ-8Δ7) απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου 

Πρέβεζας, περί κατάρτισης τεχνικού προγράμματος έτους 2017,
 τις διατάξεις των άρθρων 75, 93, 95, 96, 97, 208 & 209 του Ν.3463/2006 ΦΕΚ 

Α΄114/8.06.2006, (Δημοτικός Κοινοτικός  κώδικας),
 τις διατάξεις  των  άρθρων 65, 66, 67, 68, 69 & 94 του Ν.3852/2010 (ΦΕΚ 87 

Α΄7.06.2010),
 τα ηχογραφημένα και απομαγνητοφωνημένα πρακτικά της παρούσας.

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ   ΚΑΤΑ  ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ   

Εγκρίνει την τροποποίηση του τεχνικού προγράμματος έτους 2017,  ως κάτωθι:

Α/
Α

ΚΑ 
ΠΡΟΥΠ/ΣΜΟΥ

ΤΙΤΛΟΣ ARXIKO 
ΠΟΣΟ

ΠΡΟΤΕΙΝΟ-
ΜΕΝΟ ΠΟΣΟ ΧΡΗΜ/ΣΗ ΧΩΡΟΘΕ-

ΤΗΣΗ ΕΙΔΟΣ ΑΙΤΙΟΛΟΓΙΑ

1 02.30.7135.001 ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ ΞΥΛΙΑΣ 
ΓΙΑ ΕΠΙΣΚΕΥΕΣ 
ΣΤΗΝ ΔΕ ΠΡΕΒΕΖΑΣ 

10.000,00 13 .000,00 ΙΔΙΑ ΕΣΟΔΑ ΔΕ 
ΠΡΕΒΕΖΑΣ

ΠΡΟΜΗ
ΘΕΙΑ

Προσθήκη  νέας 
προμήθεια  για  την 
κάλυψη  των  αναγκών 
του  Δήμου  Πρέβεζας, 
με  βάση  την  αρ. 
113/2017  μελέτη  της 
Δνσης ΤΥ

2 ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ 
ΣΩΛΗΝΩΣΕΩΝ ΣΤΟ 
ΔΗΜΟΤΙΚΟ 
ΚΟΛΥΜΒΗΤΗΡΙΟ 
ΠΡΕΒΕΖΑΣ ΛΟΓΟ 
ΚΑΤΑΡΡΕΥΣΗΣ ΤΟΥ 
ΕΣΩΤΕΡΙΚΟΥ 
ΔΙΚΤΥΟΥ ΤΩΝ 
ΑΓΩΓΩΝ

0,00 7.000,00 ΙΔΙΑ ΕΣΟΔΑ ΔΕ 
ΠΡΕΒΕΖΑΣ

ΠΡΟΜΗ
ΘΕΙΑ

Προσθήκη  νέας 
κατεπείγουσας 
προμήθειας 
σωληνώσεων  για  το 
Δημοτικό 
Κολυμβητήριο 
Πρέβεζας, με βάση την 
αρ.  451/2017 
απόφαση 
κατεπείγουσας 
ανάθεσης  από  την 
οικονομική  επιτροπή 
του  Δήμου  Πρέβεζας 
και  την  αρ.  110/2017 
μελέτη της Δνσης ΤΥ

3 ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ ΕΙΔΩΝ 
ΙΜΑΤΙΣΜΟΥ 
ΠΑΙΔΙΚΩΝ 
ΣΤΑΘΜΩΝ ΔΗΜΟΥ 
ΠΡΕΒΕΖΑΣ

0,00 5.200,00 ΙΔΙΑ ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΣ ΠΡΟΜΗ
ΘΕΙΑ

Προσθήκη  νέας 
προμήθεια  για  τις 
ανάγκες  των παιδικών 
Σταθμών  με  βάση  το 
αρ.  πρ.  17925/19-6-
2017  έγγραφο  της 
Δνσης  Κοινωνική 
Προστασία  Παιδείας 
Δια  Βίου  Μάθησης– 
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Πολιτισμού  και  με 
βάση  την  αρ  5/2017 
μελέτη  της  ιδίας 
Δνσης.

Οι κ.κ. Κατέρης, Κωστούλας, Παπαδιώτης, Νόβας , Σπυράκος και η κα Τσόγκα, δήλωσαν 
ΠΑΡΩΝ.
Μειοψήφησε: Ο κ. Νίτσας.
Οι  κ.κ.  Παππάς  ,  Δαρδαμάνης  και  Βαρέλας,  ψήφισαν  σύμφωνα  με  την  πρόταση  του 
κ. Παππά ( ΝΑΙ τις προμήθειες 2 & 3, ΟΧΙ  την προμήθεια 1 ). 

Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το πρακτικό αυτό, υπογράφεται:

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ. 

ΚΟΣΜΑΣ ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ
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